

113學年度南投校區宿舍床位候補申請公告

- 一、床位候補申請時間：112 年 5 月 23 日(二)上午 9:00 起，開放床位候補申請作業。
- 二、申請身分別：未參加宿舍床位抽籤申請及未取得床位之同學。
- 三、申請方式：開放申請時間內親送、傳真或E-MAIL南投宿舍候補床位申請表(申請表請至住輔組網頁/最新消息/南投宿舍候補申請公告下載)
- 四、候補方式：候補到床位者，服務中心將 e-mail 通知同學床位確認事宜，e-mail 通知不到者將再以電話通知，電話三次通知不到者，未於期限內確認者將視同放棄。
(此僅提醒通知，不得以未收到 E-mail、電話而宣稱權益受損，請同學仍須主動上網查看結果)。

備註：1. 相關公告若有更動，將隨時公佈於學務處→住輔組→最新消息，敬請同學隨時留意。

2. 敬請同學務必確認個人於學校之連絡資訊是否正確，若因資料不全或有誤導致無法聯絡者恕不負責。

3. 若有任何問題，有任何問題歡迎於上班時間來電或寫信洽詢：

Email：chnvdormitory@dragon.nchu.edu.tw 傳真：049-2317574 電話：04-22873181分機124及159

住宿輔導組 南投宿舍服務中心 敬啟 2024.04.17

NCHU's Announcement on Undergraduate and Graduate Non-freshmen's Waitlist Application for Vacant Beds in the 113th Academic Year (Nantou Campus)

1. Period of waitlist application for vacant beds: The waitlist application for vacant beds will start at **9:00 a.m. on May 23, 2024 (Fri)**.
2. Applicant status: Students who have not participated in the application of the non-freshmen's vacant beds through drawing lots or failed to obtain a bed.
3. Application method: Please personally deliver, fax, or email the Nantou Dormitory Bed Application Form (available for download on the Residence Affairs Office website under Latest News) to the Nantou Dormitory Service Center for a dorm bed for the 113th academic year.
4. The service center will email students to confirm their bed allocation. If a student cannot be reached via email, they will be contacted via telephone. If a student cannot be reached after three attempts via telephone, failure to confirm within the specified deadline will be considered as forfeiture of the allocated bed. **(This is only a reminder. No rights or interests will be lost due to failure to receive emails or text messages. Students must still take the initiative to check the results online.)**

Remarks:

1. If there is any change in the relevant announcement, it will be posted at the Office of Student Affairs → Division of Student Housing Service → News. Please pay attention to it.
2. If you have any questions, please contact the Nantou Campus Dormitory Service Center using the following contact information:

Email: chnvdormitory@dragon.nchu.edu.tw

Fax: 049-2317574

Phone: 04-22873181 ext. 124 and 159

Student Housing Service Division Nantou Dormitory Service Center 2024.4.17